
Nieuws van de fractie oktober
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De PvdA onderstreept de noodzakelijkheid van de energietransitie.  
De ontwikkelingen van de afgelopen jaren laten zien dat het belangrijk is om samen 
tot goede oplossingen te komen voor onze inwoners, bedrijven en maatschappelijke 
organisaties.  

Het moet natuurlijk ook betaalbaar blijven voor iedereen. Er is al veel informatie 
beschikbaar over regelingen en verduurzamen. Die willen we graag toegankelijker 
maken. Daarom hebben we de wethouder gevraagd of er mogelijkheid is voor een 
online platform waarop alle mogelijkheden voor subsidie en regelingen goed 
zichtbaar en benaderbaar zijn voor onze inwoners en bedrijven. 

In onze gemeente vinden al hele mooie ontwikkelingen plaats. Zo is de gemeente 
aangesloten bij Hydrogen Valley; een mooi samenwerkingsverband dat de opbouw 
van waterstofeconomie wil aanjagen. We zijn bezig met de Greenwise campus en 
we lezen ook in het stuk dat Greenwise campus betrokken wordt bij de uitbouw van 
Emmen geeft energie. En dan hebben we ook nog het project met het GETEC park, 
dat hopelijk een oplossing gaat bieden voor de overbelasting van het 
electriciteitsnet. 



Energienota vervolg
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Om ambities waar te maken is draagvlak belangrijk. We weten dat er verschillende 
projecten en groepen actief zijn in onze wijken en dorpen. Een voorbeeld is 
bijvoorbeeld het vernieuwingsproject in Emmerhout.  

Tijdens de afgelopen bijeenkomst van 21 september begrepen wij dat de gemeente 
niet zozeer 1 lijn wil trekken in alle plannen, omdat de behoeftes per dorp of wijk 
verschillen. Zou het een idee zijn om gebruik te maken van bestaande ideeën? 
Dat de groepen onderling ideeën en kennis uitwisselen, zodat alle dorpen en wijken 
tot de beste oplossingen kunnen komen. 

Om de mooie ambities daadwerkelijk tot uitvoering te brengen, is er capaciteit nodig 
en menskracht. Daarom is het goed dat er samenwerking wordt gezocht met de 
diverse partijen. 

De PvdA zal de ontwikkelingen blijven volgen.



Bestemmingsplan Emmen, Centrum-Oost, Parallelweg 36
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Het raadsbesluit rondom de realisatie van 12 woningen op het terrein van het voormalige Sedna kantoor 
aan de Parallelweg levert een positieve bijdrage aan het uitbreiden van het arsenaal aan woningen in onze 
gemeente. Elke stap, hoe groot of klein ook, levert een bijdrage. Het betreft hier een mooie locatie in 
Emmen, nabij diverse voorzieningen. De te bouwen woningen moeten qua uitstraling en sfeer passen in de 
huidige buurt en omgeving. 

Het plan leeft enorm onder de betrokken inwoners. Zij hebben aan de hand van meerdere zienswijzen 
geprobeerd het plan voor hun buurt te vormen. Deze zienswijzen bestaan uit verschillende punten, maar de 
belangrijkste is toch wel het verdwijnen van het Generaal Maczek plantsoen en de Lindeboom.  

In de nota van beantwoording van de zienswijze hebben wij gelezen dat de betreffende boom een 
eventuele herplant “relatief goed” zou verdragen met het gebruik van een bijzondere hijsmethode. In het 
midden van het nieuw te bouwen gedeelte, komt de boom in een gemeentelijke groenstrook te staan. We 
hebben ook gemerkt dat er een sterke verbondenheid met het huidige Maczek plantsoen en de boom 
gevoeld wordt. Voor het gevoel van een aantal omwonenden/Emmenaren hoort het toch wel bij het 
historische gezicht van de stad Emmen.  

Als fractie hebben wij de zienswijzen uitvoerig beoordeeld en de gevoelens van de betrokkenen ook tot ons 
genomen. Toch is voor onze fractie woningbouw van groter belang. We hebben tenslotte een taakstelling 
en daarom hebben wij ingestemd met het bestemmingsplan.



Diversen uit de commissie Wonen & Ruimte
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Camperplaatsen P-Noord

De commissie Wonen & Ruimte 
werd bijgepraat over de voortgang 
camperplaatsen P-Nood.  

Onze fractie vindt dat het besluit in 
lijn is met het eerder vastgestelde 
beleid wat we samen hebben 
besloten in de raad. 

Daarnaast is de kwaliteit wat ons 
betreft een kwestie voor de 
uitvoering. Er zijn richtlijnen en wij 
gaan ervan uit dat die gevolgd 
worden. 

Bestemmingsplan  
Leemkoelen 1

Een van onze standpunten is het 
bouwen van nieuwe woningen en 
daarom zijn we enthousiast over 
nieuwe initiatieven. Zo ook de 
nieuwe plannen in de wijk 
Angelslo. 

De zienswijzen zijn goed opgelost 
en direct-omwonenden zijn 
tevreden met de uitkomst. 

Vaststelling beleidsnotitie 
Erfmolens

Wij vinden dit als PvdA fractie 
een goed plan. Op deze 
manier kunnen ondernemers 
meeprofiteren van de 
noodzaak om energie uit 
hernieuwbare bronnen te 
putten zoals de (bijna) immer 
aanwezige wind.  

Het past ook bij het beeld van 
een gemeente die haar 
verantwoordelijkheid neemt op 
dit gebied.



Nedersaksenlijn
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Emmense rol Nedersaksenlijn

ChristenUnie stelt een aantal vragen die volgens ons voor een deel beantwoord zijn tijdens de bijeenkomst 
op 25 september. We hebben de vragen in een bijdrage de revue laten passeren. Het zal er op neerkomen 
dat we ons op dit moment in het proces goed aangesloten voelen. Waar nodig informeert het college ons 
via wethouder heer Rink. De uitgebreide sessies, waarvan vorig jaar eentje te Stadskanaal en onlangs dus 
in Emmen, geven een uitgebreid en goed beeld. 

We kunnen ons voorstellen dat als het proces concreter wordt, wij als raad ook nauwer aangesloten 
worden. Ook hierin hebben wij het volste vertrouwen in onze wethouder. De meer detailgerichte vragen 
over de voorkeursvarianten en het afwegingskader vinden wij een zaak voor de voorbereidende 
werkgroepen waarin Emmen vertegenwoordigd is. 

Juist door de actieve rol van de stichting Nedersaksenlijn is er een hoge mate van burgerparticipatie. Wij 
vinden dat een pré, het lijkt ons wel verstandig om ook andere organisaties te consulteren zoals 
bijvoorbeeld natuur- en milieuorganisaties en bijvoorbeeld Rover. Wij kunnen ons voorstellen dat wij, bij 
meer concrete ontwikkelingen, onze inwoners nog meer mee gaan nemen. Het contact met inwoners 
waarderen wij altijd zeer via bijvoorbeeld inloopbijeenkomsten voor inwoners. Hier kan de politiek ook mooi 
aansluiten om uit de eerste hand te horen hoe onze inwoners erover denken. Voortdurende aandacht en 
promotie van de Nedersaksenlijn is belangrijk, alles wat aandacht krijgt gaat groeien.



Diversen uit de commissie Bestuur, Middelen & Economie
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Conform de wetswijziging op 1 juli 2022 
worden er nu een aantal aanpassingen in de 
Gemeenschappelijke regeling Publiek 
Vervoer voorgesteld.  

Op een aantal plekken is de 
Gemeenschappelijke regeling 
geactualiseerd. Onze fractie kan zich hier in 
vinden.  

Wel hebben we het college aangeven dat 
het ons opvalt dat de lokale rekenkamers 
een meer “controlerende rol” kunnen krijgen. 
Dat lezen we terug in de brief van 
Buitenlandse zaken. Onze fractie vraagt 
zicht af hoe dit zich verhoudt tot onze 
Rekenkamer, die wij een meer 
“onderzoekende” rol toebedelen. 

Gemeenschappelijke regeling Publiek 
Vervoer

De lonen zijn sterker gestegen dan was 
voorzien. Deze maatschappelijke trend is 
ook aan de VRD niet voorbij gegaan.  

Desalniettemin is de correctie fors. Hoewel 
wij beseffen dat niemand een “glazen bol” 
heeft, vinden wij deze forse correcties 
achteraf toch best vervelend. Voor de 
gemeente Emmen betekent dit een extra 
kostenpost van bijna 300.000 euro.  

Veel bedrijven en organisaties hebben CAO 
loonstijgingen voor de kiezen gekregen als 
gevolg van de hoge inflatie. In dat licht kan 
de PvdA instemmen met deze 
begrotingswijziging. 

Begrotingswijziging Veiligheidsregio 
Drenthe
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Vastellen normen kwijtschelding 
gemeentelijke belastingen

Deze maand mocht onze fractie zich buigen 
over het raadsvoorstel om de 
kwijtscheldingsnorm van de gemeentelijke 
belastingen op 100% te behouden en de 
vermogensnorm te verruimen naar het 
maximale wat wettelijk is toegestaan. Dit is 
destijds op verzoek van onder ander onze 
fractie gerealiseerd in de behandeling van 
de kadernota. 

Onze fractie kan zich daarom goed vinden 
in dit voorstel! 

Wij denken dat inwoners met een kleine 
beurs hiermee de kans krijgen om wat meer 
vermogen op te bouwen om onvoorziene 
kosten op te kunnen vangen.  



Henk Boers
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Henk is van 2006-2014 raadslid geweest met de 
portefeuille Wonen & Ruimte. Daarna heeft Henk de 
fractie nog actief bijgestaan als steunfractielid. Henk 
was benaderbaar en ging graag naar de mensen toe. 
Daardoor beschikte hij over veel informatie en kwam 
zo tot de kern van problemen in de samenleving.  

In overleg met ambtenaren (waar hij een goede relatie 
mee had) ontstonden er goede en praktische 
oplossingen. Henk had een heel groot netwerk in 
Zwartemeer en Klazienaveen en kreeg telkens veel 
voorkeurstemmen. Mede als gevolg van zijn vele 
vrijwilligerswerk, als o.a. interim voorzitter dorpsraad, 
bestuurslid van de kruiskerk en vrijwilliger dag zorg in 
Nieuw-Schoonebeek. 



Mocht u vragen hebben naar aanleiding van deze nieuwsupdate, stuur dan uw 
vraag naar de fractiemedewerker via fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

Kijk ook op: emmen.pvda.nl

mailto:fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

